
                                     PROTOKÓŁ LXVII/23 

         Sesji Rady Miejskiej Węglińca z dnia 07 września 2023 r. 

   O godzinie 11:00 Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę „Otwieram sześćdziesiątą siódmą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. Powitał wszystkich zebranych, Burmistrza Gminy i Miasta Wegliniec Mariusza 

Wieczorka , Pani Skarbnik Jolantę Zawiszę, Sekretarza Gminy i Miasta Marcina Paple i 

przekazał, że w posiedzeniu bierze udział czternastu radnych, nieobecny  Radny to:  Stanisław 

Papież. W związku z powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Batog Wanda obecna   

2 Błauciak Waldemar obecny   

3 Fedyczkowska Maria obecna   

4 Fink Andrzej obecny   

5 Glonek Bogumiła obecna   

6 Gołębska Jolanta obecna   

7 Grabowska Elżbieta obecna   

8 Kocot Łukasz obecny   

9 Pańków Łukasz obecny   

10 Papież Stanisław nieobecny   

11 Piątka Mirosław obecny   

12 Sahajdak Jan obecny   

13 Szymański Tomasz obecny   

14 Tyrakowski Grzegorz obecny   

15 Wawrzynek Marek obecny   

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 



procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  
 Lista obecności radnych stanowi (zał. nr 1), a lista osób zaproszonych i uczestniczących                            

w posiedzeniu(zał. nr 2). 

Do porządku obrad, który został przekazany wszystkim zainteresowanym wraz z 

materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta Węgliniec Mariusz Wieczorek 

zawnioskował o wprowadzenie do niniejszego porządku obrad wniosek w sprawie 

wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do 

Uchwały Nr 971/LVII/22 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29 grudnia 2022r. sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec oraz projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie.  Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia 

wniosku. 

głosowanie Wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad projekt uchwały w sprawie w 
sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do Uchwały Nr 971/LVII/22 Rady Miejskiej 
Węglińca z dnia 29 grudnia 2022r. sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec oraz projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 



5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Z związku z brakiem dodatkowych uwag i wniosków, przystąpiono do głosowania                                

w sprawie przyjęcia porządku obrad z wprowadzonymi w/w zmianami. 
 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 



3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli porządek obrad z wprowadzonymi zmianami. 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Prowadzący obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie 

trwania obrad. Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w 

dalszej części posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu 

zostanie przekazana pisemna odpowiedź. 
 

Kolejnym punkt 4 dotyczył  PRZYJĘCIA  PROTOKOŁU SESJI  z dnia 02.08.2023 r. 

(niniejszy protokół  stanowią zał. nr 4). 

Po zapoznaniu z protokołem uwag nie zgłoszono i Radni przystąpili do głosowania w 

sprawie przyjęcia. 

głosowanie Przyjęcie protokołu sesji z dnia 02.08.2023 r. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Protokół został przyjęty bez zmian i poprawek 14 głosami „ZA”. 

Po głosowaniu Przewodniczący przeszedł do następnego punktu  5, tj. SPRAWOZDANIA  

Z  PRACY  BURMISTRZA  za okres od 1.07.2023r. do 31.07.2023r.,(pisemne materiały 

stanowią zał. nr 5)., otworzył dyskusje i poprosił o podaniu numeru punktu do którego 

dotyczy pytanie. 

Radny Grzegorz Tyrakowski poprosił o udzielenie informacji do punktu 6 tj. 

unieważnienie kolejnego przetargu na rozbudowę istniejącej oczyszczalni ścieków w 

Ruszowie. Odpowiadając na pytanie Radnego Burmistrz Gminy i Miasta Węgliniec 

Mariusz Wieczorek powiedział że, kwoty były zbyt wygenerowane i niestety nie  zostali 

przyjęte te oferty, te kwoty przewyższali trzykrotnie wartość tych środków które są 

przeznaczone i jest kolejny przetarg ogłoszony czekamy na kolejnego wykonawcę. Na 



dzień dzisiejszy na całe zadanie, czyli rozbudowa oczyszczalni i drogi i chodników i 

odprowadzenie wód z nawierzchni drogi  jest ponownie ogłoszony. Dodał że: wiadomo 

jaki są kwoty, na przykład na elementy oczyszczalni były to kwoty w okolicach 500-600 

tysięcy, ale nasz budżet nie jest przygotowany na takie kwoty które w tym momencie 

trzeba dołożyć  bo jesteśmy w trakcie realizacji już uchwalonego budżetu na ten rok. 

Dlatego zasadnym jest weryfikacja kolejnego przetargu, nie poddajmy się od razu tym 

cenom przetargu, nie raz wyczekiwanie daję korzystne oferty. Jak Pan Przewodniczący 

wspominał praktykę  przy inwestycji na ul. Sikorskiego również jak inwestycja budowa 

Sali sportowej w Czerwonej Wodzie gdzie z 18 milionów 300 zeszliśmy na 13 milionów 

850 zł. czyli cierpliwość opłaca. 

Radna Elżbieta Grabowska odniosła się do punktu 7 tj. unieważniono przetarg na budowę 

nawierzchni drogi w Czerwonej Wodzie przy ul. Kościuszki. Burmistrz odpowiadając na 

pytanie powiedział że :przetarg został unieważniony z racji tego że firma która osiągnęła 

dojść fajny wynik finansowy zrezygnowała z podpisania umowy i nie mieliśmy oferenta 

który powinien tą usługę wykonać, przetarg został ogłoszony i czekamy na kolejnego 

wykonawcę i dodał że wczoraj odbył się odbiór prac przy ul. 5 grudnia. 

Radny Tomasz Szymański odniósł się do punktu 8 tj. podpisano umowę na przebudowę 

drogi gminnej ul. Sikorskiego w Węglińcu- etap II( branża drogowa i oświetlenie). 

Odpowiadając na pytanie Radnego Burmistrz powiedział że: w momencie kiedy 

przeprowadzaliśmy wszelkie pracy które byli podziemne, doprowadziliśmy kolektor do 

miejsca gdzie jego jest odbiór i zabrakło środków na nawierzchnie i na roboty 

towarzyszące łącznie z chodnikiem i oświetleniem, został znaleziony wykonawca z 

Lubania, został przekazany plac budowy wartością inwestycji 1500 miliona zł., z tego 

dofinansowanie z porozumienia z Nadleśnictwem, historyczne pierwsze porozumienie na 

kwotę 732 000 zł., i wspólnie budujemy z Nadleśnictwem ten odcinek do zlewni który 

przynosił nam i użytkownikom wiele problemów.   

Burmistrz dodał że :w tym sprawozdaniu jest bardzo ważny jeden z punktów tj. Przewóz 

uczniów do szkól, dlatego że kolejny rok mamy kwotę która zaplanowaliśmy w budżecie 

i w kolejnym przetargu na dowóz dzieci do szkół podstawowych nie dopłaciliśmy żadnej 

złotówki, jest ta sama kwota jak w ubiegłym roku, troczę inaczej wygląda sytuacja na 

dowóz niepełnosprawnych dzieci do szkoły w Zgorzelcu niestety kwota została 

podniesiona o 100zł, dlatego to co mówiłem samochód zakupiony dla osób 

niepełnosprawnych bardzo przyda się. 

Więcej pytań nie było wiec Radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia 

Sprawozdania z prac Burmistrza za lipiec 2023r. 

głosowanie Przyjęcie sprawozdania z pracy Burmistrza za okres od 1.07.2023r. do 31.07.2023r. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli Sprawozdania  z prac Burmistrza za miesiąc lipiec  

2023r. 

Prowadzący obrady przystąpił do punktu 6. tj. GOSPODARKA LEŚNA NA TERENIE 

GMINY WĘGLINIEC. (pisemne materiały stanowią zał. nr 6). 

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała informację w/w temacie. 

Przewodniczący Komisji poprosił w przyszłości o dodatkową informacje jak wygląda 

gospodarka leśna od strony Nadleśnictwa. 

głosowanie Przyjęcie informacji na temat gospodarki leśnej na terenie Gminy Węgliniec. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli informacje nt. gospodarki leśna na terenie gminy 

Węgliniec. 



Kolejny punkt 7. dotyczył   INFORMACJI NT. FUNKCJONOWANIA GOSPODARKI 

ODPADAMI KOMUNALNYMI PO ZMIANACH WPROWADZONYCH OD 

STYCZNIA 2023 ROKU. (pisemne materiały stanowią zał. nr 7). 

Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek podkreślił że na posiedzeniu komisji Burmistrz 

przedstawił wyczerpująca informacje w/w temacie. 

Burmistrz zabrał glos i dodał że ma możliwość zaapelowania na wizji do mieszkańców 

gminy  aby skrupulatnie zbiórka odpadów była selekcjonowaną,  bo sami widzimy po tej 

analizie że  frakcji taki jak zmieszane i odpady budowlane to jest największa frakcja i to 

ponosi największe opłaty. Poprosił mieszkańców poprawnie zbierać odpady i nie obrażać 

się na pracowników kiedy  niesegregowane odpady zostają nie odebrane. 

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała informacje w/w temacie i Radni 

przystąpili do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie informacji nt. funkcjonowania gospodarki odpadami komunalnymi po 
zmianach wprowadzonych od stycznia 2023 roku. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 



8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli informacje nt. funkcjonowania gospodarki odpadami 

komunalnymi po zmianach wprowadzonych od stycznia 2023 roku. 

Punkt 8. tj. OCENA REALIZACJI PLANOWANYCH INWESTYCJI.( pismo iż 

powyższe informacje zostaną przedstawione przez Burmistrza o ocenie  

planowanych inwestycji oraz inf. na temat powstania gabinetu rehabilitacji w 

Węglińcu zał. nr 8). 

Burmistrz przedstawił informację ,szeroko temat był omówiony na posiedzeniu komisji i 

wybiórczo przedstawił najważniejsze inwestycję m.in.: 

Budowa Sali sportowej w Czerwonej wodzie, która generuje koszt 13 milionów 875 

tysięcy, podkreślił że iż tego 11 milionów zewnętrzne  i 2 miliony 600 to środki z budżetu 

gminy, 

Mniejsze inwestycji na łączna kwotę około 40 milionów zł., zaznaczył że to inwestycji 

dwuletnie które nie da się zrobić w jednym roku, realizujemy prace drogowe z funduszy 

które pozwalają nam dołożyć do tych inwestycji to są dojazdy do gruntów rolnych, ale też 

i z własnego budżetu wiele dróg się realizuje jednym z bardzo znaczących inwestycji jest 

porozumienie z Nadleśnictwem Węgliniec na przebudowę i modernizację drogi II etapu 

ul. Sikorskiego. Realizujemy bieżące potrzeby z funduszy sołeckiego jak i projekty 

dotyczące oświetlenia, wszystko co trzeba na bieżąco w miarę możliwości finansowej jest 

realizowane. Jedna inwestycja która ma długi czas realizacji to jest ul. Ratuszowa gdzie 

nie możemy znaleźć wykonawcę bo niestety nakłady finansowe nie pozwalają na to, 

oferta zbyt  nie korzystna jest , więc został ogłoszony kolejny przetarg. Zrobiona została 

ul. Mickiewicza, plac przy OSP w Ruszowie, ul. Pożarna, bardzo fajny odcinek drogi 

prawie kilometr dojazdu do gruntów rolnych w Piasecznej gdzie wiele lat nie można było 

zrealizować tego zadania, oprócz tego w Starym Węglińcu w Jagodzinie drogi na które 

został ogłoszony przetarg, i wiele innych. Wyprzedzając następny punkt powiedział o 

inwestycji związaną z otwarciem centrum rehabilitacji w Węglińcu które odbędzie się za 

parę miesięcy , na dzień dzisiejszy jest kontrakt z NFZ i rehabilitacja jest przygotowywana 

do rozpoczęcia przyjmowania pacjentów, dodatkiem do tego jest samochód dla osób 

niepełnosprawnych. Przed nami jest jeszcze dużo różnego rodzaju planowanych 

inwestycji. 

Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek zapytał na jakim etapie realizowania jest 

inwestycja związana z naprawą ul. Sikorskiego? 

Odpowiadając na pytanie Burmistrz określił za datę zakończenia inwestycji 30 listopada. 

głosowanie Przyjęcie informacji nt. realizacji planowanych inwestycji. 



jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli informacje nt. realizacji planowanych inwestycji. 



Punkt 9. Dotyczył INFORMACJI NA TEMAT POWSTANIA GABINETU    

REHABILITACJI W WĘGLIŃCU.  
Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała informacje w/w temacie. 

Burmistrz dopełnił informację którą przed chwilą była przedstawioną, gabinet 

rehabilitacji ma kontrakt, jest w tym momencie domeldowany, urządzenia są na miejscu 

sprawdzone, zamontowane, taki jak stół do rehabilitacji, klatki dla ćwiczeń, wirówka dla 

masażu kończyn górnych i dolnych, aparat do elektroterapii, tablica do ćwiczeń 

manualnych, zestaw do magnetoterapii, lampa medyczna, aparat dla laseroterapii i wiele 

innych., i będzie cały czas doposażone.    

głosowanie Przyjęcie informacji na temat powstania gabinetu rehabilitacji w Węglińcu. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 



9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

    

Radni 14 głosami “ZA” przyjęli informacje nt. powstania gabinetu rehabilitacji w 

Węglińcu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Wawrzynek przystąpił do realizacji punktu 10 tj. BLOKU 

UCHWAŁ.  

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Węgliniec. 

Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i Radni przystąpili do 

głosowania. 

głosowanie w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Gminie Węgliniec. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1138/LXVII/23  w sprawie trybu i sposobu powoływania 

oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Węgliniec. 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 radnego. 

 

2. w sprawie zmiany uchwały nr 1111/LXVI/23 Rady Miejskiej Węglińca z 

dnia 2 sierpnia 2023r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Węgliniec. 

Burmistrz odpowiadając na pytanie Radnych określił że niniejsza uchwała wprowadza 

zmiany Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec w celu usunięcia 

zapisów stanowiących naruszenie prawa w związku z postępowaniem nadzorczym 

prowadzonym przez Wojewodę Dolnośląskiego. Dodał że następujące zmiany 

uchwały będą przedstawione na kolejnej sesji, i Radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie w sprawie zmiany uchwały nr 1111/LXVI/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 2 
sierpnia 2023r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Węgliniec. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1139/LXVII/23  w sprawie zmiany uchwały nr 

1111/LXVI/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 2 sierpnia 2023r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 



oświatowych prowadzonych przez Gminę Węgliniec. (niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr 10). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 radnego. 

3. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy i Miasta 

Węgliniec na lata 2023-2030. 

Przewodniczący Rady przypomniał że na poprzedniej sesji była przedstawiona 

prezentacja związana z tym projektem, w tym projekcie  są wskazane miejsca 

„newralgiczne” na terenie gminy które z różnych przyczyn najczęściej społecznych 

mają jakieś problemy. Opinia komisji Społecznej była pozytywną więc Radni 

przystąpili go głosowania. 

głosowanie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy i Miasta Węgliniec na 
lata 2023-2030. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 



9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1140/LXVII/23  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2023-2030. (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 11). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 radnego. 

4. w sprawie uchylenia Uchwały nr 1117/LXVI/23 Rady Miejskiej Węglińca z 

dnia 2 sierpnia 2023r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 

uchwale nr 1091/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29.06.2023r. w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 

przebiegu. 

 

 Prowadzący obrady powiedział że, Rada Miejska Węglińca, w oparciu o przywołany w 

podstawie podjęła uchwałę w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr 

1091/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29.06.2023r. w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu, a w jej § 3 postanowiła, że uchwała podlega 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego w formie obwieszenia o 

sprostowaniu błędu. Wojewoda Dolnośląski w toku postępowania nadzorczego zwrócił uwagę na 

brak kompetencji Rady Miejskiej do prostowania omyłki pisarskiej. Przedmiotowa uchwała 

wymaga uchylenia jej we własnym zakresie przez Radę Miejską Węglińca. Pytań nie było i Radni 

przystąpili do głosowania. 

głosowanie w sprawie uchylenia Uchwały nr 1117/LXVI/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 2 
sierpnia 2023r. w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr 
1091/LXV/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 29.06.2023r. w sprawie zaliczenia 
drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1141/LXVII/23  w sprawie uchylenia Uchwały nr 

1117/LXVI/23 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 2 sierpnia 2023r. w sprawie 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr 1091/LXV/23 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 29.06.2023r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia jej przebiegu. (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12). -14 głosami „za”, 

przy nieobecności 1 radnego. 

 

4. w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, 

nabywania i zbywania udziałów i akcji. 

Burmistrz wyjaśnił że w ostatnim czasie w przestrzeni publicznej jest informacja że 

chcemy dla mieszkańców wybudować blok mieszkalny, dlatego wstępujemy w spółkę 



SIM czyli Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa, z nami prawie wszystkie samorządy 

tego powiatu, 14 samorządów będą mieli swoją lokalizacje i spółkę w Węglińcu. 

Program rządowy dofinansowuje spółki i przystąpiliśmy do tego, 3 miliony taki 

pierwszy wkład, każdy samorząd taką kwotę otrzyma ale żeby ją wprowadzić do spółki 

to musimy podjąć tą uchwałę. Radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów oraz obejmowania, nabywania i 
zbywania udziałów i akcji. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 



13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1142/LXVII/23  w sprawie określenia zasad wnoszenia 

wkładów oraz obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji. . (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 13). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 radnego. 

5. w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości 

zabudowanej, wyrażenia zgody na sprzedaż oraz ustalenia nieruchomości 

zabudowanej wysokości bonifikaty. 

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej przez 

Burmistrza projekt uchwały i Radni przystąpili do głosowania.  
 

głosowanie w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości zabudowanej, 
wyrażenia zgody na sprzedaż oraz ustalenia nieruchomości zabudowanej 
wysokości bonifikaty. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 



5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwałę nr 1143/LXVII/23  w sprawie przyznania pierwszeństwa w 

nabyciu nieruchomości zabudowanej, wyrażenia zgody na sprzedaż oraz ustalenia 

nieruchomości zabudowanej wysokości bonifikaty. (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 

14). -14 głosami „za”, przy nieobecności 1 radnego. 

7. dwadzieścia siedem uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia 

gospodarczego/najmu garażu/ dzierżawy gruntu na cele 

rekreacyjne/dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową.  

Przewodniczący Rady podkreślił że jest to przedłużenie umów na dzierżawę gruntów. 

Wszystkie projekty uchwał zostali pozytywnie zaopiniowane przez Komisje 

Gospodarczą. Pytań nie było i Radni przystąpili do głosowania.  

głosowanie dwadzieścia siedem uchwał w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia 
gospodarczego/najmu garażu/ dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne/dzierżawy 
gruntu pod zabudowę kubaturową. 

jednostka Rada Miejska Węglińca 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Batog Wanda ZA 

2 Błauciak Waldemar ZA 

3 Fedyczkowska Maria ZA 

4 Fink Andrzej ZA 

5 Glonek Bogumiła ZA 

6 Gołębska Jolanta ZA 

7 Grabowska Elżbieta ZA 

8 Kocot Łukasz ZA 

9 Pańków Łukasz ZA 

10 Papież Stanisław nieobecny 

11 Piątka Mirosław ZA 

12 Sahajdak Jan ZA 

13 Szymański Tomasz ZA 

14 Tyrakowski Grzegorz ZA 

15 Wawrzynek Marek ZA 

Rada podjęła uchwały nr 1144-1170/LXVII/23   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia 

gospodarczego/najmu garażu/ dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne/dzierżawy gruntu pod 

zabudowę kubaturową.  (niniejsze uchwały stanowią  zał. nr 15-41). -14 głosami „za”, przy 

nieobecności 1 radnego. 

 

W punkcie 11. SPRAWY ORGANIZACYJNE ustalono ,że w okresie międzysesyjnym 

wniosków wypracowanych przez komisje do rady nie wpłynęło. Radni zapoznali się z 

korespondencją skierowaną do Rady w okresie międzysesyjnym, m.in.: 

-pismem rodziców i opiekunów dzieci uczestniczących do Miejskiego Żłobka Publicznego 

im. Kubusia Puchatka w Węglińcu  ( zał. nr 42), 

- pismami  mieszkańca Czerwonej Wody( zał. 43-44), 



-Pismem Regionalnej izby Obrachunkowej we Wrocławiu (zał. nr 45), 

- Stanowiskiem Burmistrza w sprawie wniosku o zmianie przeznaczenia działki nr. 

1923,1924 (zał. nr 46), 

- Pismem Ministerstwa Spraw Zagranicznych (zał. nr 47). 

W punkcie 12. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Radna Maria 

Fedyczkowska złożyła interpelacje na piśmie, o udzielenie pomocy o skończenie inwestycji 

przez Zakład Usług Komunalnych w Węglińcu która jest realizowaną 7 miesięcy.  

W punkcie 13. WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY 

- Burmistrz podkreślił że jeden  z listów korespondencji która wpłynęła do Państwa jest 

pismo od rodziców w temacie dotyczącym opłat do naszego żłobku miejskiego, rodzice 

uważają że ta kwota jest bardzo wysoką, jako załączniki dodali informacje z innych 

żłobków, na dzień dzisiejszy żłobek nie jest instytucją obowiązkową, dobrowolną, każdy 

może zaprowadzić dziecko ale też nie każdy musi zaprowadzić więc tu jest takie trochę 

wymuszanie. Kwota była niską bo mieliśmy projekt, projekt się kończy i musimy 

podnieść tą opłatę do 1200zł i w tych kosztach są pieluchy, środki czystości, więc kwestia 

bardzo delikatna ale mamy niewiele miejsc w naszym żłobku tylko 36   i priorytet to tylko 

rodzice naszej gminy i jeżeli będą wolne miejsca to będziemy decydować o przyjęcie 

jeszcze dzieci, wyliczył że to 7,80zł za godzinę. Dodał że nasz samorząd dofinansowuje  

400 tysięcy złotych do działań tego obiektu. 
Burmistrz zaprosił wszystkich na „Święto Grybów”, na 25 edycję tego święta w której 

wspólnie będziemy gościć naszych gości. 

- Radna Maria Fedyczkowska poprosiła o przygotowaniu na koleje sesji projekty uchwał o 

zmianie planu zagospodarowania przestrzennego dla kolejnych miejscowości takich jak 

Kościelna Wieś, Jagodzin. 

 

Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12:20, Przewodniczący Rady 

Marek Wawrzynek  oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: ”zamykam  sześćdziesiątą  

siódma   sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 
 

 

           Przewodniczący Rady 
 

  

                                                                                          (-)    Marek Wawrzynek 

 

 
Sporządziła ; 

Tetiana Lykhovoz 

wz. Referent  ds. obsługi Biura Rady Miejskiej 

Węgliniec, dn. 11 września  2023. r.   

 


